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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Isabella Lövin (MP)

2017/18:255 Nordiska rådets session i Helsingfors 

Varje år vecka 44 håller Nordiska rådet sin ordinarie session. Det är väl känt 
och inplanerat. Vanligtvis brukar stats-, utrikes- och kulturministrarna vara på 
plats. Vid olika tillfällen även andra relevanta statsråd. Till årets session – 
nummer 69, som hölls i Helsingfors – var de nordiska biståndsministrarna 
inbjudna till en frågestund med ledamöterna. Frågan om ytterligare nordisk 
samordning på biståndsområdet är något som Nordiska rådet ser mycket 
positivt på. Och Sverige är under 2018 ordförandeland för hela Nordiska 
ministerrådet. Borgerliga ministrar med ansvar för dessa frågor – Norges Ine 
Eriksen Söreide (Höyre) och Finlands Kai Mykkänen (Samlingspartiet) – var 
på plats för att ta frågor och ge svar. Ingen fanns dock på plats från Sveriges 
rödgröna regering.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Isabella Lövin följande:

 

Vad var de bakomliggande skälen för att prioritera bort deltagande vid 
Nordiska rådets session i Helsingfors, då just bistånd var föremål för en 
schemalagd frågestund med ledamöterna?

………………………………………

Hans Wallmark (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2017-11-10
Besvaras senast
2017-11-22 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


